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Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o czynnościach w okresie 

między sesjami od 28 czerwca do 29 sierpnia 2024 r. 

1. Dnia 29 czerwca uczestniczyłem w otwarciu VIII regat Biały Żagiel Starosty 

Sępoleńskiego. 

2. Dnia 6 lipca 2024 roku na sępoleńskim molo, z inicjatywy Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Sepólnie Krajeńskim Artura Juhnke, odbyły się Charytatywne Zawody 

Wędkarskie Samorządowców. Do rywalizacji przystąpiły drużyny, w skład których 

weszli włodarze gmin, radni oraz pracownicy samorządowi z jednostek samorządu 

terytorialnego tworzących Powiat Sępoleński. Zawodom towarzyszyła zbiórka 

finansowa podczas której udało się zebrać kwotę 2500 zł, została ona w całości 

przekazana została na konto podopiecznej Stowarzyszenia "Dorośli-Dzieciom"- Klary 

Kucharczyk. Radę reprezentowali: Iwona Sikorska, Radosław Burdon, Leszek 

Marach, Jarosław Tadych. Drużyna radnych powiatu zajęła III miejsce. 

3. Dnia 9 lipca br. uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

4. 10 lipca 2024 r. w siedzibie Starostwa Powiatowego w Sępólnie Krajeńskim odbyło 

się podpisanie umów na zadanie pn. „Budowa indywidualnych źródeł ciepła 

zeroemisyjnego w budynkach użyteczności publicznej powiatu sępoleńskiego". W 

ramach zadania planuje się m.in.: 

a) w sali gimnastycznej przy LO w Więcborku: 

- budowę nowego źródła ciepła - pompy ciepła oraz wentylacji mechanicznej z 

odzyskiem ciepła; 

- budowę instalacji fotowoltaicznej. 

b) w budynku Domów Dla Dzieci w Małej Cerkwicy: 

- budowę nowego źródła ciepła - pompy ciepła wraz z armaturą, 

- budowę instalacji c.o.; 

- budowę instalacji fotowoltaicznej i odgromowej. 

Tego samego dnia odbyło się podpisanie umów na zadanie pn. „Budowa kompleksu 

boisk sportowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą przy LO i CKZiU w 

Więcborku". 

11 lipca 2024 roku sępoleńscy policjanci oficjalnie obchodzili swoje święto, które w 

kalendarzu przypada na dzień 24 lipca. Uroczystości odbyła się w Centrum Kultury i 

Sztuki. Wraz z Członkiem zarządu Aleksandrem Atamaiiskim złożyliśmy gratulacje i 

podziękowania pod adresem sępoleńskich policjantów za ich rzetelną służbę, 



sumienność i trud, jaki wkładają w realizację zadań służbowych, dzięki czemu 

mieszkańcy czują się bezpieczni. Pogratulowaliśmy objęcia funkcji nowemu 

komendantowi Marcinowi Szulczykowi oraz podziękowaliśmy odchodzącemu 

komendantowi Pawłowi Zawadzie za wieloletnią służbę na rzecz bezpieczeństwa w 

powiecie sępoleńskim. 

6. Dnia 15 lipca 2024 r. w Nadleśnictwie Runowo odbyło się uroczyste przekazanie 

środków finansowych w wysokości 950 000,00 zł pochodzących z Funduszu Leśnego 

Lasów Państwowych na modernizację (odnowę) Drogi Powiatowej 1141C relacji 

Jastrzębiec - Wąwełno na odcinku o długości 0,800 km (Jastrzębiec-Ostrówek) wraz z 

przebudową skrzyżowania w miejscowości Jastrzębiec w kierunku miejscowości 

Ostrówek. 

7. Dnia 17 lipca br. brałem udział w posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów. Tego 

samego dnia w godzinach popołudniowych odbyła się nadzwyczajna sesja Rady 

Powiatu. 

8. Dnia 22 lipca br. w siedzibie Starostwa Powiatowego w Sępólnie Krajeńskim odbyło 

się uroczyste podpisanie umowy na realizację i nadzór nad jedną z największych 

inwestycji drogowych w historii powiatu sępoleńskiego. Zadanie pod nazwą „Remont 

wybranych odcinków dróg publicznych kategorii powiatowej należących do powiatu 

sępoleńskiego" dotyczy prac drogowych w 14 sołectwach na łącznej długości ponad 

12 km. 

Tego samego dnia w godzinach popołudniowych odbyło się posiedzenie Zarządu 

Powiatu. 

9. Dnia 24 lipca br. odbyło się spotkanie w stolicy Kosznajderii. Zaproszenie zostało 

wystosowane przez proboszcza parafii św. Jakuba Apostoła wraz z sołtysami z parafii 

Ciechocina, Nowego Ostrowitego o Ostrowitego. W ramach spotkania odprawiona 

została msza w kościele parafialnym z udziałem i w intencji samorządowców ziemi 

kosznajderskiej oraz przedstawicielami świata policji. Po mszy miał miejsce wykład 

dr Tomasza Marcysiaka - Dziedzictwo Kosznajderii a współczesność. Spotkanie 

uwiecznił koncert bydgoskiego kwartetu smyczkowego ArtON Quartet. Radę na 

spotkaniu reprezentowała Wiceprzewodnicząca Rady Paulina Wenda . 

10. Dnia 28 lipca br., na zaproszenie Gminnego Klubu Sportowego Fuks Wielowicz 

uczestniczyłem wraz z wicestarostą w jubileuszu 20-lecia jego powstania. 

11. Dnia 1 sierpnia w związku z rocznicą wybuchu powstania warszawskiego wraz z 

radnymi powiatowymi : P. Wenda, D. Zalewska, P. Toczko, R. Burdonem złożyliśmy 

kwiaty pod pomnikiem Walki i Męczeństwa w Sępólnie Kraj. 



12. Dnia 10 sierpnia brałem udział w uroczystej sesji Rady Miejskiej z okazji święta Patrona 

Miasta Sw Wawrzyńca, która odbyła się w Centrum Kultury i Sztuki w Sępólnie Krajeńskim. 

Na uroczystej sesji, po raz dziewiętnasty wręczono najcenniejszą honorową nagrodę 

sępoleńskiego samorządu - statuetkę Świętego Wawrzyńca. W tym roku statuetkę otrzymała 

Orkiestra Dęta prowadzona przez Mariana Kukowskiego, za pełną zaangażowania postawę 

oraz wkład pracy w reprezentowanie i promowanie gminy Sępólno Krajeńskie na wielu 

scenach krajowych i zagranicznych, muzyczną oprawę uroczystości patriotycznych, 

religijnych, kultywujących tradycję lokalną, a także za popularyzację muzyki. 

13.20 sierpnia 2024 r. w siedzibie Starostwa Powiatowego w Sępólnie Krajeńskim odbyło 

się uroczyste podpisanie dwóch umów na wykonanie zadań drogowych. Pierwsza 

umowa dotyczyła: modernizacji (odnowy) drogi powiatowej nr 1141C relacji 

Jastrzębiec - Tonin - Wąwelno na odcinku o długości 0,800 km zlokalizowanym 

pomiędzy km 0+000, a km 0+800 jej przebiegu wraz z przebudową strefy jej 

skrzyżowania z Drogą Powiatową nr 1134C relacji Więcbork - Jastrzębiec - Płosków 

- Sośno. Na realizację niniejszego zadania powiat sępoleński otrzymał 

dofinansowanie z Lasów Państwowych i Nadleśnictwa Runowo Krajeńskie. Druga 

umowa dotyczyła modernizacji (odnowy) drogi powiatowej 1117C relacji Lutówko -

Zaleśniak na odcinku o długości 1,45550 km zlokalizowanym pomiędzy km 1+260, a 

km 2+715,50 jej przebiegu - II ETAP. Na realizację niniejszego zadania powiat 

sępoleński otrzymał dofinansowanie z Lasów Państwowych i Nadleśnictwem 

Lutówko. Wykonawcą tego przedsięwzięcia jest firma „POL-DRÓG Drawsko 

Pomorskie" S.A. 

14.22 sierpnia wraz ze Starostą Jarosławem Tadychem brałem udział w spotkaniu z 

Wojewodą Kujawsko-Pomorskim Michałem Sztyblem. Tematem spotkania były 

bieżące sprawy dotyczące naszego powiatu: 

Rozstrzygnięcie i podpisanie umowy na obwodnice Sępólna Kajeńskiego i Kamienia 
Krajeńskiego; 
Remont drogi krajowej 25 na odcinku Obodowo - Mąkowarsko; 
Sytuacja związana z rozprzestrzenianiem się ASF na terenie Województwa Kujawsko-
Pomorskiego; 
Zakup budynku dla Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Sępólnie 
Krajeńskim; 
Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg; 
Mapowanie usług szpitali powiatowych; 
Sprawy związane z Powiatowym Zespołem ds. Orzekania o Niepełnosprawności. 

15. Dnia 23 sierpnia br. w Wiejskim Domu Kultury w Dąbrówce odbyła potańcówka 

wiejska. Impreza zorganizowana była w ramach programu realizowanego przez 

Narodowy Instytut Kultury i Dziedzictwa Wsi. Radę Powiatu reprezentowała 

Wiceprzewodniczącą Rady P. Wenda. 



16. Dnia 25 sierpnia wraz ze starostą, wicestarostą brałem udział w pożegnaniu Ks.Prałata 

Henryka Lesnera, wieloletniego Proboszcza Parafii w Sępólnie Kraj. który przeszedł 

na zasłużoną emeryturę. 

17. Dnia 26 bm. brałem udział w posiedzeniu Komisji Edukacji. 

18. Dnia 27 bm. brałem udział w posiedzeniu Komisji Infrastruktury i Gospodarki. 

19. Dnia 28 sierpnia brałem udział w spotkaniu, podczas którego starosta sępoleński w 

imieniu samorządu powiatu sępoleńskiego podziękował za wieloletnią współpracę 

pani dyrektor Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Więcborku -

Annie Skibie 

20. Tego samego dnia brałem udział w sesji RM w Sepólnie Kraj. 

21. Tradycyjnie, dzień przed sesją brałem udział w posiedzeniu Komisji Zdrowia i 

Pomocy Społecznej oraz Komisji Budżetu i Finansów . 

22. Tego samego dnia uczestniczyłem również w posiedzeniu RN Novum-Med w 

Więcborku. 


